
Fra: Ann Beate Rath <annogpaal@gmail.com> 
Sendt: tirsdag 5. mai 2020 09:59 
Til: Kjartan Nyhammer 
Emne: fellingsløyve hjort 
 

Hei 

 

Eg støtter forslaget frå administrasjonen fullt ut ang minsteareal for avskyting av hjort.  

 

Mvh Pål Bjarte Kolås  


